

SEJLKLUBBEN LIMFJORDEN

Referat af bestyrelsesmøde nr. 10

Dato: 18. september 2024 kl. 18.00

Til stede: Thomas Jørgensen, Linda Mortensen, Villiam Jensen, Knud Suhr, Mogens Kronborg, Rene Jensen (suppleant), Trine Stage

Afbud: Morten Monberg

Dagsorden: 1: Klubbens vedtægter
2: Havnene og ANF
3: Løbende og nye sager (bordet rundt)
4: Eventuelt

Ad. 1

- Forslag og diskussioner om paragrafferne. Visse forslag til ændringer blev sendt til yderligere behandling, og indhentning af råd fra Dansk Sejlunion.

Ad. 2.

- Fighters gamle bådhus er blevet taget ned og fjernet.
- ANF er informeret omkring den dårlige stand af det træværk, der er på den spuns, der er ved Ombord.
- Der arbejdes på at få en aftale med Aalborg Kommune omkring autocampere på vores vinteropbevaringspladser.
- Der er ved at blive rammet nye pæle på Nordmolen. 3 stk. bliver udskiftet.
- Pælene på Fiskerbroen udskiftes først til foråret, før bådene kommer i vandet.
- Flydedok til sikkerhedsbåden kommer først til foråret på grund af leveringsproblemer.

Ad. 3

Formand:

- Er i dialog med VB omkring samarbejde i havnene.
- Det blev besluttet at opkræve et depositum på 500 kr. ved udleje af klubbens bådhal. Dette for at sikre at der er dækning ved mangelfuld oprydning.

Fartøjsinspektør:

- Der er blevet sendt mail ud til fartøjsejerne omkring stabelstativer, og mange har svaret. Hen ad vejen gøres det obligatorisk at anvende stabelstativer på vinteropbevaringspladsen ved Chr. Håb.
- Viren på spillet er blevet afkortet, da en del af kordelerne var revet over. Det henstilles til brugerne, at man ikke bøjer viren rundt om bådvoغن, men kun bruger sjæklen til at hægte direkte fast på vognen.
- Der er ikke længere plader til lysindfald i den gamle del af masteskuret. Der er derfor ved at blive etableret lys i den del af skuret. Der etableres ligeledes lys i det lille værksted til bådhallen.

Husinspektør:

- Vi har rotter og der er fanget 1 stk. udendørs. Det er derfor vigtigt at holde døren til klubhuset lukket, så de ikke kommer ind.
- Der er blevet lagt nyt tag på den gamle del af maskeskuret.
- Toiletvogn ved klubhuset aflåses for sæsonen.
- Der er opsat skilt i sejlerstuen med hvornår, der er blevet gjort rent sidst.
- Restaffaldscontaineren ved klubhuset har et skævt låg og er derfor ikke blevet tømt. Det er rettet og der bestilles ny tømning.

Sejladsleder:

- Der søges med lys og lygte efter sponsorer til j/70'erne.
- En af giverne af vores modtagne fondsmidler har været på besøg, for at se hvad pengene er gået til, og de var yderst positive.
- Der er lavet nye plakater vedr. j/70 aktiviteter til gadeskiltet. Plakater til sejlernskolen på vej.

Aktivitetsleder:

- Intet nyt

Kasserer:

- Aktivitetsgebyrer opkræves fremover i TallyWeb systemet.
- Der har været afholdt erfaringsmøde med årets gæstempladslejeopkrævere. Det var et konstruktivt møde.

Sekretær:

- Intet nyt

Ad. 4

- Forslag til suppleanter til den kommende generalforsamling.
- Studiegruppe fra AAU software, vil lave et studieprojekt til at håndtere vore bådpladser. Villiam ansvarlig.

Næste møder:

Bestyrelsesmøder: 2. oktober kl. 19.00
 21. november kl. 19.00
 19. december kl. 19.00

Generalforsamling: 23. oktober 2024 kl. 19.00

Referent Trine Stage